
	PROGRAMOVÁ		RADA		PRE	OŠETROVATEĽSTVO	

	

ZÁPISNICA	

zo	zasadnutia	Programovej	rady	pre	ošetrovateľstvo	

konanej	dňa	11.	aprıĺa	2024	

Forma	konania:	hybridná	

Prıt́omnı:́	podľa	prezenčnej	listiny	

Program:	

1. Otvorenie	
2. Záverečná	 správa	 SAAVSH 	 posudzovania	 kvality	 na	 SZU	 –	 konkrétne	 FZ	 SZU	 so	

sıd́lom	v	Banskej	Bystrici	
3. Výročná	správa	FZ	SZU	za	rok	2023		
4. Hodnotenie	úrovne	fakulty	v	oblasti	vzdelávania	a	vedecko-výskumnej	činnosti	FZ	

SZU	za		rok	2023	
5. Hodnotenie	vzdelávacieho	procesu	študentmi	fakulty	
6. Opis	študijného	programu	ošetrovateľstvo	a	IL	študijných	predmetov	
7. Rôzne	
8. Diskusia		
9. Záver	

	
	

K	bodu	1	
	
Riadne	zasadnutie	Programovej	rady	pre	ošetrovateľstvo	(ďalej	PR	OSE)	otvorila	a	viedla	
predsednıč́ka	PR	OSE	doc.	PhDr.	Bc.	Beáta	Frčová,	PhD.,	MPH	(ďalej	predsednıč́ka).		
Uviedla,	že:	
	
Počet	členov	 	 9	
Prıt́omnı	́ 	 7	
Ospravedlnenı́	 2	
Predsednıč́ka	konštatovala,	že	PR	OSE	je	uznášania	schopná.		
	
K	bodu	2	
	
Predsednıč́ka	zhrnula	závery	zo	Záverečnej	správy	SAAVSH 	posudzovania	kvality	na	SZU.	
Pri	 hodnotenı	́ sa	 venovala	 záverom,	 ktoré	 sa	 vzťahujú	 priamo	 na	 FZ	 SZU	 so	 sıd́lom	
v	Banskej	Bystrici.	
Zistenia:	

• nedostatok	ubytovacıćh	kapacıt́	pre	študentov	
• absencia	stravovacieho	zariadenia	
• nedostatočná	kapacita	podporného	personálu	na	jednotlivých	katedrách	



• všestranná	a	dobrá	vzájomná	spolupráca	so	zástupcami	praxe	
• kvalitné	materiálno-technické	zabezpečenie	študijných	programov.	

V	závere	predmetného	bodu	zasadnutia	predsednıč́ka	uviedla,	že	Slovenská	zdravotnıćka	
univerzita	 nedostala	 žiadne	 nápravné	 opatrenia,	 ale	 boli	 decinované	 odporúčania	 na	
základe	zistenı	́pri	kontrole	členov	Pracovnej	skupiny	SAAVSH 	na	mieste	v	júni	2023.	
	
Uznesenie	1	
CH lenovia	PR	OSE	zobrali	na	vedomie	uvedené	závery.	
	
K	bodu	3	
V	tomto	bode	predsednıč́ka	uviedla,	že	Výročná	správa	FZ	SZU	so	sıd́lom	v	Banskej	Bystrici		
za	rok	2023	bola	spracovaná	a	odovzdaná	na	rektorát	SZU	v	stanovenom	čase.	Predmetná	
výročná	 správa	 bola	 predložená	 VR	 FZ	 SZU,	 ktorou	 bola	 schválená,	 ako	 i	členom	Rady	
kvality	 FZ	 SZU	 a	následne	 PR	 OSE.	 Predsednıč́ka	 zhrnula	 kľúčové	 body	 dokumentu	
a	vyzvala	prıt́omných,	aby	sa	vyjadrili.		
	
Uznesenie	2	
CH lenovia	PR	OSE	zobrali	na	vedomie	Výročnú	správu	FZ	SZU	so	sıd́lom	v	Banskej	Bystrici	
za	rok	2023.	
	
K	bodu	4	
Predsednıč́ka	 v	tomto	 bode	 upriamila	 pozornosť	 prıt́omných	 na	 ďalšı	́ predložený	
dokument,	 ktorým	 je	 Hodnotenie	 úrovne	 fakulty	 v	oblasti	 vzdelávania	 a	vedecko-
výskumnej	 činnosti	 FZ	 SZU	 za		 rok	 2023.	 Uviedla	 ,	 že	 ide	 o	najobsiahlejšı	́ dokument,	
v	ktorom	sú	za	rok	2023	zhrnuté	najdôležitejšie	 informácie	a	údaje,	ktoré	demonštrujú	
činnosť	 fakulty.	 V	tomto	 bode	 predsednıč́ka	 upozornila	 na	 realizáciu	 programov	
ERAZMUS	A	ERAZMUS	PLUS	na	FZ	SZU	so	sıd́lom	v	Banskej	Bystrici.	Poukázala	na	nıźky	
záujem	 študentov	o	realizáciu	výmenných	pobytov	v	rôznych	krajinách	 ,	vrátane	 českej	
republiky.	
	
K	tomuto	bodu	sa	rozvinula	diskusia:	
	
prof.	 PhDr.	 Mária	 Šupínová,	 PhD.,	 uviedla,	 že	 oba	 programy	 sú	 veľmi	 výhodné	 pre	
študentov		a	pozitıv́ne	zhodnotila,	 že	agenda	v	súvislosti	s	realizáciou	oboch	programov		
prešla	do	kompetencie	Mgr.	Márie	Snitkovej,	PhD.	
	
Jakub	Minka	 a	Natália	 Jankovová	 zhodne	 uviedli,	 že	 by	 uvıt́ali	 aj	možnosť	 realizácie	
modicikovaného	výmenného	pobytu	v	rámci	slovenských	univerzıt́,	resp.	fakúlt	rovnakého	
zamerania.		
Limitujúcim	faktorom	pre	realizáciu	výmenného		pobytu		študentov	ošetrovateľstva	je	aj	
fakt,	 že	 mnohı	́ študenti	 sú	 zazmluvnenı	́ v	 zdravotnıćkych	 zariadeniach	 a	 museli	 by	
prerušiť	pracovný	pomer	na	jeden	celý	semester,	čo	posudzujú	ako	nereálne.	
	
Predsedníčka	 predniesla	 aj	 pripravovanú	 alternatıv́u	 realizácie	 súvislej	 odbornej	 ,	 či	
prázdninovej	praxe	v	CHR.	Pilotne	sa	projekt	zrealizuje	v	študijnom	programe	fyzioterapia	
po	podpıśanı	́ 	dohody	o	bilaterálnej	spolupráci	medzi	SZU	a	prıślušným	zdravotnıćkym	
zariadenıḿ.	
	

	



Uznesenie	3	

CH lenovia	PR	OSE	zobrali	na	vedomie	predkladaný	dokument	Hodnotenie	úrovne	fakulty	
v	oblasti	vzdelávania	a	vedecko-výskumnej	činnosti	FZ	SZU	za		rok	2023.	
	
K	bodu	4	
Predsednıč́ka	zhrnula	sumár	dotaznıḱov,	ktoré	sú	zamerané	na	hodnotenie		vzdelávacieho	
procesu.	 Bližšie	 budú	 identicikované	 a	zhrnuté	 v	pripravovanej	 novej	 smernici	 SZU.	
Konštatovala,	že	študenti	fakulty	majú	právo,	minimálne	1x	ročne	vyjadriť	sa	ku	kvalite	
vzdelávacieho	 procesu,	 ku	 kvalite	 realizácie	 klinickej	 praxe	 počas	 akademického	 roka	
a	tiež	absolventi	zhodnotenia	kvalitu	poskytnutého	vzdelania	po	ukončenı	́štúdia.		
	
K	tomuto	bodu	prebehla	diskusia:	
	
Predsedníčka	 uviedla,	 že	 predmetné	 dotaznıḱy	 sú	 sprıśtupnené	 pre	 študentov	
v	akademickom	 modulárnom	 a	informačnom	 systéme	 MAIS.	 Avšak,	 veľmi	 výrazne	
poklesol	 	 záujem	 študentov	 o	vyplfňanie	 predmetného	 dotaznıḱa,	 nakoľko	 sa	 obávajú	
straty	anonymity	v	systéme	MAIS.	Tento	fakt	potvrdili	aj	prıt́omnı	́študenti.	
	
Natália	Jankovová	uviedla,	v	súvislosti	s	pripravovanou	súvislou	odbornou	praxou,	že	nie	
sú	 rovnomerne	 rozložené	 pracoviská	 a	študenti	 by	 ocenili,	 aby	 súvislú	 prax	 mohli	
realizovať	aj	na	iných	pracoviskách	zdravotnıćkeho	zariadenia.	
	
PhDr.	 Elene	 Janiczeková,	 PhD.,	 k	tomuto	bodu	 uviedla,	 že	 je	 to	 o	diskusiı	́ študentov	
s	vedúcim	 ročnıḱa,	 kedy	 dostatočne	 včas,	 pred	 konanıḿ	 súvislej	 odbornej	 praxe,	
zadecinujú	 požadované	 pracoviská.	 Pani	 doktorka	 tiež	 uviedla,	 že	 ja	 veľmi	 dobrá	
spolupráca	 s	učiteľmi	 odborných	 predmetov	 na	 Strednej	 zdravotnıćkej	 škole	 v	Banskej	
Bystrici	ohľadom	organizácie	klinickej	praxe.	
	
prof.	PhDr.	Mária	Šupínová,	PhD.	uviedla,	 že	 je	 	otvorená	komunikáciı	́ a	pokiaľ	 je	 	 to	
možné,	manažment	rozdelenia	pracovıśk	spoločne	zrealizujú.	
	
Uznesenie	4	
Predsednıč́ka	 konštatovala,	 že	 členovia	 PR	 OSE	 zobrali	 na	 vedomie	 konštruktıv́ne	
pripomienky	študentov	a	na	katedre	ošetrovateľstva	sa	budú	návrhom	zaoberať.	
	
	
K	bodu	6	
V	tomto	bode	predsednıč́ka	uviedla,	že	v	dohľadnej	dobe	bude	zrealizovaná	revıźia	opisu	
študijného	programu	ošetrovateľstvo	v	dennej	i	v	externej	forme	štúdia.	V	súčasnej	dobe	
prebieha	 úprava	 a	schvaľovanie	 informačných	 listov	 študijného	 odboru	 a	programu	
ošetrovateľstvo,	 v	dennej	 a	v	externej	 forme	 štúdia	 v	prvom	 stupni	 vysokoškolského	
štúdia.	 V	súčasnej	 dobe	 prebieha	 schvaľovacı	́ proces	 obsahu	 jednotlivých	 študijných	
programov.	
	
prof.	PhDr.	Mária	Šupínová,	PhD.,	uviedla,	že	na	katedre	ošetrovateľstve	skontrolovali	
a	doplnili	všetky	informačné	listy	predmetov.	
	
	



PhDr.	Elena	Janiczeková,	PhD.	podala	pıśomný	podnet	(v	prıĺohe)	na	doplnenie	údajov	
v	predmete	 klinické	 cvičenia	 v	jednotlivých	 semestroch	 štúdia	 o	presné	 a	správne	
vymedzenie	klinických	pracovıśk.	
	
Jakub	Minka	a	Natália	 Jankovová	 zhodne	uviedli,	 že	 nie	 všetci	 vysokoškolskı	́ učitelia	
oboznamujú	na	začiatku	výučby	 študentov	s	náplňou	 ,	podmienkami	 	pre	absolvovanie,	
ako	i	povinnou	i	odporúčanou	literatúrou	študentov.	Avšak	je	možné	z	vlastnej	iniciatıv́y,	
pozrieť	si	informačné	listy	v	MAIS	e.	
	
Uznesenie	5	
Prıt́omnı	́zobrali	na	vedomie	informáciu	o	opisoch	študijného	programu	ako	i	stav	úpravy	
informačných	listov	predmetov	oboch	formách	štúdia.	
	
K	bodom	7	a	8	
	
V	diskusiı	́vystúpil	p.	Lukáš	Vido,	ktorý	uviedol,	 že	 študenti	externého	 štúdia	by	ocenili	
prıṕravu	manuálu	pre	externého	študenta,	v	ktorom	by	boli	zhrnuté	dôležité	informácie	
pre	 študentov.	 Zároveň	 pán	 Vido	 poďakoval	 prof.	 PhDr.	 Máriı	́ SHupıńovej	 za	 ústretový	
prıśtup	k	študentom	v	úvodnom	adaptačnom	obdobı	́štúdia.	
	
K	bodu	9	
Predsednıč́ka	 poďakovala	 prıt́omný	 za	 účasť	 a	konštruktıv́nu	 diskusiu	 a	zasadnutie	 PR	
OSE	ukončila.	
	
	
	
	
V	Banskej	Bystrici:	11.	4.	2024	
	
Zapıśala:	doc.	PhDr.	Bc.	Beáta	Frčová,	PhD.,	MPH...........................................................................	
	
Overila:		PhDr.	Elena	Janiczeková,	PhD.	.............................................................................................	


